



CACA ECS Bi-Weekly Newsletter
PO Box 831, Edison, NJ 08818
www.edisonchineseschool.org
5/22/2021

各位家長，您好，

本學年度的家長大會和理事選舉已於五月十五日將完成，新當選的理事如下：

校長：李僑章
副校長：林郁翠
秘書：張珺珺
教務：王平
財務：詹春萍
訓導：趙偉媛
總務：蕭佳宗
公關：孫嫚嬪
資訊：姚嘉宜
理事：林恬宇
理事：趙貞和

恭喜新當選的理事，感謝各位的熱心及對學校的支持，也請各位家長繼續支持學校，共同經營屬於我們的社群。

近日傑出表現摘要：

本校五年級同學黃宥鈞代表學校參加 ANJCS 演講比賽獲得第四名，並獲第四推薦殊榮，參加全美中文學校聯合總會(NCACLS)全國國語演講比賽。

以下是到學期末的重要活動與日期：

- 下學年與暑期班預註冊：5/22, 6/5
- 中美文化協會理事選舉：5/21 - 5/23
- 結業典禮：6/12
- 中美文化協會聯合畢業典禮：6/13

下學年與暑期班預註冊

預註冊預計以親自註冊的方式進行，目前規劃在 5/22 和 6/5 上午十時至十一時在 John Adams Middle School (中文學校場地) 外設置桌椅進行註冊事宜，請各位家長把握機會。

中美文化協會理事選舉

依據中美文化協會的組織章程，協會將於五月 21、22、23 日舉行協會的理事會改選。由於疫情的關係，本年度的理事會改選將以電子投票的方式進行。請大家務必留意收到的郵件，檢查有無被放到垃圾郵件夾中。關於更多的使用細節請參照附件的指南與通知。

另外特別推薦大家大力支持出自我們學校的兩位候選人：

- 陳雅玲 Audrey Chen
- 姚嘉宜 Joyce Yao

陳雅玲是我們的前校長，姚嘉宜是現任理事，兩位都是在我們學校服務多年的熱心家長，請大家務必記得投票支持。

結業典禮與中美文化協會聯合畢業典禮之相關細節將於近日公布，盡請期待。

李僑章

愛迪生中文學校校長

Dear ECS families,

The 2020-2021 General Assembly and Board Director election had been successfully completed on 5/15/2021. Here is the list of the newly elected board director for the next academic year:

Principal: Chiao-Wei Lee

Vice Principal: Maggie Lin

Secretary: Sunny Chang

Dean: Ping Wang

Treasurer: Claire Tsan

Discipline: Denise Chao

General Affairs: Jason Hsiao

Public Relations: Linda Cheng

Information: Joyce Yao

Director at Large: Tien-Yu Lin

Director at Large: Mike Chao

Congratulations to the newly elected directors. Great appreciation to their commitment and dedication.

Recent Outstanding Achievements

- Jasper Huang of 5th grade won the fourth place in ANJCS Speech Contest and awarded the qualification to attend the national speech contest held by National Council of Associations of Chinese Language Schools (NCACLS)

Key Events and Dates in The Remaining of This Semester

- Pre-registration for the next year and summer program: 5/22, 6/5
- CACA Director-at-Large Election: 5/21 – 5/23
- End of Year Celebration: 6/12
- CACA Joint Graduation Ceremony: 6/13

Pre-Registration for The Next Year and Summer Program

Between 10 to 11 AM on 5/22 and 6/5, tables and chairs will be set outside of John Adams Middle School (Where ECS is) for the pre-registration for the next year and summer program.

CACA Director-at-Large Election

According to bylaws, CACA will conduct the 2021 Director-at-Large election on May 21st, 22nd, and 23rd, 2021. Due to the current pandemic condition, this election will be conducted through electronic voting. This is a good opportunity to ensure representatives of our interests can be elected to the board. Please pay special attention to your email inbox, the one you registered with ECS, for the electronic voting notification. Please also check your junk/spam mail folder in

case the notification is misplaced there. For more details, please refer to the attached guide and announcement.

I would like to endorse the following two candidates from ECS:

- 陳雅玲 Audrey Chen
- 姚嘉宜 Joyce Yao

Audrey is a former principal of ECS. Joyce is currently a board director. They have both been serving different positions in ECS for many years. Your votes for both are requested and will be greatly appreciated.

More details regarding the end of year celebration and CACA Joint Graduation Ceremony will be announced soon.

Chiao-Wei Lee
Principal, Edison Chinese School